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PLATS OCH TID Mötet genomförs via Teams 

  Torsdag 1 juni 2023 kl 13:00 – 14:00 

 

BESLUTANDE 

Närvarande ledamöter Ordförande, Tommy Olsson, Torsby kommun 

  Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen 

  Pernilla Matsson, Försäkringskassan 

  Linda Johansson, Region Värmland 

  Åsa Waldenström, Sunne kommun 

 

FRÅNVARANDE Anders Johansson, Kil kommun 

  Magnus Nilsson, kil Kommun 

   

ÖVRIGA  Förbundschef, Ann-Marie Berg 

  Sekreterare Caroline Gunnarsson 

  Marie Berg, Arbetsmarknadsavdelningen 

 

JUSTERARE   Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen 
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UNDERSKRIFT VIA E-SIGNERING 

Ordförande, Tommy Olsson 

Justerare, Björn Eriksson 

Sekreterare, Caroline Gunnarsson 

 

 

ANSLAGSBEVIS 

Sammanträde  Fryksdalens samordningsförbund 2023-06-01 

Sätts upp 

Tas ner 

Förvaringsplats 
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§ 26. Val av protokolljusterare 

Beslut: 

Styrelsen beslutar att välja Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen som justerare av dagens protokoll. 

Sammanfattning: 

Styrelsen väljer Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen som justerare av dagens protokoll 2023-06-01 

 

§27. Jämställdhetsarbete 

Beslut: 

Ordförande Tommy Olsson påminner om att styrelsen är ägarrepresentanter. 

Sammanfattning: 

Ordförande Tommy Olsson meddelar att vi inte för partipolitik, utan styrelsens ledamöter är representanter för 
våra ägare, inget annat. Detta kommer att upprepas på fler möten framöver. 

 

§28. Föregående protokoll 

Beslut:  

Styrelsen godkänner föregående protokoll från 2023-03-23.  

Sammanfattning: 

Styrelsen har tagit del av, och godkänner föregående protokoll från 2023-03-23. Beslutet läggs till handlingarna. 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; protokoll 2023-03-23 

 

 

§29.  Ny sekreterare / Administratör 

Beslut: 

Presentation av ny sekreterare, Caroline Gunnarsson 

Sammanfattning: 

Presentation av ny sekreterare, Caroline Gunnarsson.  

Caroline arbetar på kommunkansliet som arkivarie och registrator. 

Ni kan nå henne på: caroline.gunnarsson@torsby.se eller 0560-16049 
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§30. Projektbeskrivning Navet 

Beslut: 

Texten kommer att ses över då några mindre justeringar kommer att göras i enlighet med styrelsens beslut.  

Sammanfattning: 

Marie Berg från arbetsmarknadsavdelningen går igenom projektbeskrivningen av Navet. 

Det är framförallt två stora förändringar. 

1: Deltagarantalet ändras från max 40 personer till minst 40 personer. Idag ligger deltagandet på 36 personer. 
Det är en utmaning av få in folk, men det är målet och man fortsätter nu sträva mot minst 40 personer 

2: Marie kommer att få ändrat mandat. Hon kommer fördela tjänsterna och ta större arbetsgivaransvar så att det 
bland medarbetarna kan göras snabbare och flexiblare förändringar. Denna förändring kommer leda till bättre 
resultat. 

Mindre ändringar i ärendet gås igenom och man ska se över texten i stycket gällande ”samtycke” på sidan fem, 
där styrelsen är enig om att varje part måste ta in egna samtycken för aktuell deltagare. En part kan aldrig ta in 
samtycke som gäller för annan part. 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; projektbeskrivning Navet förslag till 2023-06-01. 

 

§31. Budget 

Beslut: 

Fryksdalens Samordningsförbund – Budget och utfall 2023–2025. 

Sammanfattning: 

Man har fått intäkter från alla parter samt staten för Q1/2023.  

Fakturor från första kvartalet visar att kostnaderna gått till Projekt Navet Q1/2023 samt kompetensutveckling, 
arvoden och resor. 

 

 

§32. Information årsredovisning 

Beslut:  

Information kring årsredovisningen. 

Sammanfattning: 

Försäkringskassan har nytt förlängt avtal med KPMG gällande revision av samordningsförbunden avseende år 
2023 – 2026. Avtalet löper from 230401 – 270331. 
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§ 33. Presidie Värmland / Dal 

Beslut: 

Genomgång av presidiemötet från Värmland/Dal.  

Sammanfattning:  

Det har diskuterats om BIP. Kort sammanfattning om BIP från Björn är att det kommer från en större forskning i 
Danmark, där man följer en arbetssökande och nu inriktar sig mer på vad den arbetssökande vill själv. 

Fryksdalens Samordningsförbund ska bidra i ett projekt som Länsstyrelsen i Värmland håller i. Dialog pågår 
just nu.  

Frågor om resurser togs upp, då vi är ett litet Förbund. 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; presidiemöte Värmland / Dal 

 

 

 

§34. ESF 

Beslut: 

Styrelsen godkänner förslaget om att Pernilla Mattsson tillsammans med Henrik Axelsson och Helene Ohlsson 
representerar Värmlands samordningsförbund i styrgruppen för projekt Lärande och Utveckling FINansiell 
SAMordning 

Styrelsen säger ja till beslutet. 

Sammanfattning:  

Ordförande, Tommy Olsson läser upp förslaget till beslut och styrelsen röstar ja. 

Handlingar i ärendet: 

Tjänsteskrivelse, Representation i styrgrupp för projekt Lärande och Utveckling FINansiell SAMordning 
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§35. Lägesrapport från samtliga parter 

Beslut: 

Samtliga parter går igenom läget hos dem just nu. 

Sammanfattning: 

Åsa Waldenström, Sunne kommun berättar att man arbetar på, att kommunen har budgetunderskott och 
personalbrist. 

Pernilla Matsson, Försäkringskassan berättar att nationellt har sjukpenningantalet stigit. Värmland har högst 
sjukfrånvaro, men alla län i Sverige ökar på grund av undantag i sjukförsäkringen. Det är inte flera sjuka, men 
man stannar kvar längre i sin sjukförsäkring. Vad det beror på är svårt veta. Det råder ojämställdhet mellan 
privata och offentliga sektorn. Många olika faktorer påverkar, men sjukskrivningarna är en stor kvinnofälla. 

Linda Johansson, Region Värmland, berättar att de står inför stora utmaningar inom kompetensförsörjningen. 
Man har budgetunderskott, men lägger mycket på ”bättre psykisk hälsa”. Det pågår också en omorganisation 
där man vill tillsätta fler ledare genom att använda sig av de man redan har i organisationen. 

Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen berättar om utmaningar i kompetensförsörjningen, och stor brist på 
kompetens i de flesta branscher. Fler som är hemma och inte kommer igång med arbete. Bland annat de 
personer som inte slutför gymnasiet, samt många utrikesfödda som kommer med trauman från till exempel 
krig. Detta är en stor utmaning för hela samhället. Sammanfattningsvis så går Arbetsförmedlingen som tåget. 

Ann-Marie Berg, Förbundschef, berättar att man inom Arbetsförmedlingen / Enhet Leverantörsuppföljning 
håller på med uppföljning av leverantörer och avtal. Arbetsgivarna har ett stort behov av att hitta utbildad 
personal och på Arbetsförmedlingen är det en utmaning att hitta personer som klarar av de 
arbetsmarknadsutbildningar som finns. Det positiva är att de som klarar av sin utbildning sedan får arbete 
direkt. 

Ordförande Tommy Olsson berättar att man hela tiden letar ny personal. Regeln om 11-timmars vilan har ställt 
till det i Omsorgen. Trots budgetunderskott är en positiv nyhet att gymnasieskolans undersköterskeutbildning 
som är tre år, har 24 anmälda elever till hösten. Denna utbildning är den enda i Värmland. 

 

 

 

§36. Nästa möte  

Beslut:  

Nästa möte blir 22 september 2023. 

Sammanfattning: 

Nästa möte är 22 september 2023 kl 09:00 – 12:00 via Teams 

 

 

 

 

 

Comfact Signature Referensnummer: 80574SE



       PROTOKOLL 2023-06-01 

7 
 

§37. Övriga frågor 

Beslut: 

Ordförande Tommy Olsson tackar för informationen. 

Sammanfattning: 

Ordförande Tommy Olsson ställer frågan om det finns några övriga frågor. 

Pernilla Matsson, Försäkringskassan berättar om två-dagars konferensen i Tylösand som fyra stycken från 
Förbundet åkte på. Hon tyckte det var värdefulla dagar med seminarier och intressant inblick i hur de andra 
Förbunden har det hos sig. 

Ann-Marie Berg, Förbunds chef berättar att hon har fått information från flera andra i Beredningsgruppen som 
varit i Tylösand på konferensen att de tyckte det var mycket bra. Nästa gång kommer konferensen troligen att 
hållas i Stockholm. 

Ordförande Tommy Olsson, berättar om ett nytt möte i Karlstad den 27 juni 2023, som han har anmält sig till. 
Det är möte med Ägarsamfundet. Han påminner om att skicka ut inbjudan till kommunerna så att de har en 
chans att skicka en ägarrepresentant. 

 

 

Ordförande Tommy Olsson, förklarar mötet avslutat.   
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